
Anteckningar Flickor 

Luleå City, f-08/09, 11 st. 

GBBK 08, (07: 7st), juniorsatsning planeras inom GBBK , 09 färre slås ihop med de äldre.  

Gladan F-09, samträning med F08. Totalt 21st. 

Boden F08-09, 12 st 

Höken junorlag 05-08, 12st 

Höken F09 (några 08), 15st 

Byn 08-09, 15st. 07 11st, men osäkert iom att många har annan vinteridrott.  

Utvärdering akademi 

Bra att LBC tar ansvar för struktur och hallbokningar. 

Önskar träningstid på veckodag istället för helg. Många krockar med seriematcher. 

Önskar längre träningspass, 1h är för kort. Går det att attrahera unga ledare som vill driva akademin? 

Involvera ledarutveckling.  

Ser juniorsatsningar inom flera föreningar inför kommande säsong, men behov att fler spelare inom 

junior/div 3 finns kvar.  

Anteckningar Pojkar  

Hertsö blandat lag (mest 9:or), 9 st.  

Brookyn 07-08, 3 st som brinner.  

Vråken 08. Några kommer nog mest troligt gå till 06:orna 

Höken 09. 9 st (11 förra säsongen). 

Antnäs 08-09, 13 st.  

Byn 11 st 07-08. Får tre från GBBK, som lägger ner. 

Boden 08, stor träningstrupp. Några 07/09. 

Höken 07/08, 24 st.  

Generellt många blandlag på killsidan, få lag med endast en årskull. Detta gör det svårt med USM. 

Höken kommer att spela USM i egen regi nästa säsong. Sunderbyn är aktuellt för att göra ett blandlag, 

där spelare från fler föreningar kan vara med.  

Utvärdering akademi 

P09 har testat på ”Minicamps” under säsongen. Lördag eftermiddag till söndag kväll, 3 träningar + 

teoripass. Kan NBBF stänga en/två veckor för matcher? Då vet man att man kan lägga akademi dessa 

veckor. Eller ev om man ska dra iväg och spela cup. LBC kan vara samordnare om man vill ordna 

minicamps. Coacherna hör av sig till Cecilia, som bokar halltider, skickar information.  



Viktigt att tränarna i en årgång tidigt blir kallade till möte om Akademi. LBC kan vara sammankallande 

för att tidigt sätta struktur, för att det ska finnas en tanke och en grund. En grupp på 2-3 stycken 

ledare som kan vara ansvariga för att dra igång.  

Fortsatt önskemål om akademiträningar under våren och sommaren, LBC bokar tider. Utöver det 

kommer Peter mest troligt att köra sommarupplägg i Bergsskolan. Akademi under sommaren, scrim 

en gång i veckan. 

 


